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Protokół Nr 10/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 20 grudnia 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1 

 Otwarcie posiedzenia.  

 

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła  posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

  

 Następnie odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność.  

 

Ad. pkt. 2  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br. 

4. Ramowy plan pracy Komisji na 2024 rok. 

5. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. pkt. 3  

Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 9/2023 z dnia 27 listopada 2023r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 9/2023 z dnia 27 

listopada 2023r. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 27 listopada 2023r. 

 

Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 9/2023  

z dnia 27 listopada 2023r. 
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Ad. pkt. 4 

Ramowy plan pracy Komisji na 2024 rok. 

 

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – przedstawiła projekt planu pracy Komisji na 

2024 rok (załącznik nr 2a do protokołu).  

Zbigniew Sobczyk – radny – podkreślił, że plan pracy ma charakter otwarty.  

Magdalena Belica – radna – złożyła wniosek, aby w miesiącu lutym dopisany został temat: 

„Funkcjonowanie szpitala i przychodni działających na terenie Gminy Opoczno.”   

 

Komisja przyjęła plan pracy z uwzględnieniem wniosku radnej Magdaleny Belicy.  

Plan pracy Komisji, po poprawce stanowi załącznik nr 2b do protokołu.  

 

Ad. pkt. 5 

 

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu (Antoniów), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 3 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu (Bielowice),  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 4 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Zbigniew Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Mieczysław Wojciechowski.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu (Sielec-Stużno), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 5 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy 

Sławno, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna 

Anna Zięba.   

Radna Alicja Szczepaniak – w nawiązaniu do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Sławno prosi, aby  do Zarządu Dróg Powiatowych 

przekazać prośbę mieszkańców o wycięcie w tamtym rejonie zakrzaczeń. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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e)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 

2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 7 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

f)   zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Skarbnik Magdalena Ślęzak, radna Magdalena 

Bielica, Sekretarz Janusz Klimek, radny Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta 

Justyna Małachowska.   

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

g)   ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  

2023,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 9 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Skarbnik Magdalena Ślęzak, Sekretarz Janusz 

Klimek, radna Alicja Szczepaniak, radny Mieczysław Wojciechowski, radna Anna Zięba.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

h)    wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Lubochnia i Gminą Miastem Tomaszów Mazowiecki dotyczącego powierzenia 

Gminie Miastu Tomaszów Mazowiecki zadania publicznego polegającego na 

opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki – Opoczno w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 10 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

i)   wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Miastem Tomaszów Mazowiecki dotyczącego realizacji zadań z zakresu 

ochrony zdrowia, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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j)   przystąpienia do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla strefy przemysłowej położonej w rejonie 

ulicy Przemysłowej w Opocznie, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 12 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Dyrektor Wydz. RM Justyna Małachowska.  

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

k)   przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Opoczno,  

 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 13 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Dyrektor Wydz. RM Justyna Małachowska, radna 

Magdalena Belica.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

l) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Opoczyńskim 

w sprawie założenia i prowadzenia przez Gminę Opoczno Samorządowego 

Liceum Ogólnokształcącego nr 2 z Oddziałami  Integracyjnymi w Opocznie,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 14 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Wydz. Edu Marek Ziębicki, radna 

Magdalena Bielica.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 1, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

m) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Białaczów na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego 

o charakterze użyteczności publicznej, 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

poinformowała o projekcie uchwały.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, Dyrektor Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz, radna 

Magdalena Belica, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Prezes MPK Robert Grzesiński, radny 

Mieczysław Wojciechowski.   
 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

n) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Sławno 

na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o 

charakterze użyteczności publicznej,  

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

poinformowała o projekcie uchwały.  

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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o)  uchwalenia statutu Sołectwa Adamów, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekty uchwał dotyczące uchwalenia 

statutów wszystkich sołectw, które stanowią załączniki do protokołu z LXVII sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 27.12.2023r.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, radna Magdalena Belica, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek.  

Radna Anna Zięba – prosi o przygotowanie pisemnego wyjaśnienia, z jakich zmian w 

przepisach odgórnych wynika konieczność zmiany statutów sołectw.  

 Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

 

p)   uchwalenia statutu Sołectwa Antoniów, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

q)   uchwalenia statutu Sołectwa Bielowice, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

r)   uchwalenia statutu Sołectwa Brzustówek, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

s)   uchwalenia statutu Sołectwa Bukowiec Opoczyński, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

t)   uchwalenia statutu Sołectwa Dzielna, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

u)   uchwalenia statutu Sołectwa Janów Karwicki, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

v)   uchwalenia statutu Sołectwa Januszewice, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

w)   uchwalenia statutu Sołectwa Karwice, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

x)   uchwalenia statutu Sołectwa Kliny, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

y)   uchwalenia statutu Sołectwa Kraszków, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

z)   uchwalenia statutu Sołectwa Kraśnica, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

aa)   uchwalenia statutu Sołectwa Kruszewiec, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

bb)   uchwalenia statutu Sołectwa Kruszewiec Kolonia, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

cc)  uchwalenia statutu Sołectwa Libiszów, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

dd)  uchwalenia statutu Sołectwa Libiszów Kolonia, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

ee)  uchwalenia statutu Sołectwa Międzybórz, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

ff)  uchwalenia statutu Sołectwa Modrzew, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

gg)  uchwalenia statutu Sołectwa Modrzewek, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

hh)   uchwalenia statutu Sołectwa Mroczków Duży, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

ii)  uchwalenia statutu Sołectwa Mroczków Gościnny, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 
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jj)  uchwalenia statutu Sołectwa Ogonowice, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

kk)   uchwalenia statutu Sołectwa Ostrów, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

ll)   uchwalenia statutu Sołectwa Różanna, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

mm)  uchwalenia statutu Sołectwa Sielec, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

nn)   uchwalenia statutu Sołectwa Sitowa, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

oo) uchwalenia statutu Sołectwa Sobawiny, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

pp)   uchwalenia statutu Sołectwa Sołek, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

qq)   uchwalenia statutu Sołectwa Stużno, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

rr)   uchwalenia statutu Sołectwa Stużno Kolonia, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

ss)   uchwalenia statutu Sołectwa Wola Załężna, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

tt)  uchwalenia statutu Sołectwa Wólka Karwicka, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

uu)  uchwalenia statutu Sołectwa Wygnanów, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

vv)  uchwalenia statutu Sołectwa Ziębów, 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

 

ww)  ustalenia planu pracy Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie  

na rok 2024, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 6 

Zapytania i wolne wnioski. 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, 

radny Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz, Prezes MPK Robert 

Grzesiński, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Libiszowie Helena Kuśmierczyk.  

 

Ad. pkt. 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 09.00, godzina zakończenia komisji 11.50  

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

    

          Przewodnicząca Komisji 

              Alicja Szczepaniak 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 


